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ΤΗΝ ΠΕΡΑΣΜΕΝΗ Παρασκευή ίο ·Π» α 
ποκάλυψε μια έκθεση ανώτατου στελέχους της 
ΑΓΡΕ3, που ούτε λίγο, ούτε πολύ λέει ξεκά-
θαρα ότι εκεί μέσα γίνεται «το σώσε». Οι αντί· 
δράσεις ήταν αυτές ακριβώς που περηιέναμε : 

• Οι «νεοδημοκράτες» δεν πήραν χαμπάρι 
τίποτα κι αν αναλογισθεί κανείς on καμία δε
καριά £ta\t οι βουλευτές που μίλησαν την* 
L δ ι-.« μ έ ρ α στ επερώτηση νια το προβλή
ματα της ΑΓΡΕ3 και κανείς τους δεν είχε 
διαβάσει το «Π», εύκολα βγαίνει το συμπέρα
σμα γιατί θα κάθονται μια ζωή στα έδρανα της 
αντιπολίτευσης 

• Ο υπουργός Γεωργίας Κ. Σημίτης και η 
ΛΓΡΕ3 έκαναν το κοροίδο και φαίνεται 6TJ 
δεν τους απασχάλησε καν η σκέψη on σε τέη 
τοιες χοντρές καταγγελίες βαρβάτου παράγον-, 
τα κάποια απάντηση έπρεπε να δώσουν. 

Αναγκαστικά, λοιπόν, θα κάνουμε α υ τ ό 
α κ ρ ι β ώ ς , «του έκανε κι ο συντάκτης της 
έκθεσης. Την είχε στείλει σης 14 Ιουνίου 
1963 κι επειδή τ ί π ο τ α δεν άλλαζε στους 
επόμενους μήνες, ξανακάθισε στο γραφείο του 
κι έγραφε μια δεύτερη με ημερομηνία'3 Οκτώ
βρη 1963. Προσέξτε τα βασικά σημεία της δεύ
τερης έκθεσης του και σίγουρα θα καταλά
βετε ποιο τύχη είχε η πρώτη: 

«Η ανάληψη τ«βν καθηκόντων μου στηνΑΓΡΕΞ 
Α.Ε. έγινε με την υπ" αριθ. 136/16.2.1983 απάψα-
ση της Διοίκησης της Α.Τ.Ε., αφού είχε προηγη-
γηθεί πρόταση αχό ν.τηο«*πακους παράγοντες την 
ο.τοία και δέχθηκα, αν χαι γνώριζα την άρνηση 
αποδοχής της Ιδιας πρότασης αχό άλλους συνά
δελφους μου και τους λόγους για^τσυς οποίους 
αρνήθηκαν. 

Η εκ μέρους μου αποδοχή έγινε μετά αχό ώρι
μο σκέψη και με γνώμονα το κοινωνικό και συνε
ταιριστικό συμφέρον, ανταχοκρινόμενος στην Κυ
βερνητική συμχαράσταση- κβΐ συμπαράταξη. 

Οι παραπάνω αρχές μου επιβάλουν την t*BrtV 
βυνη άσκηση των καθηκόντων μου γι' αυτό και 
προσπάθησα με προφορικές ενέργειες προς την 
Διοίκηση της εταιρείας να βοηθήσω στην αποτελε
σματικότερη λειτουργία της, όμως ματαίως. 

Η αρνητική στάση της Διοίκησης με ανάγκασε 
να προβώ στη συνέχεια και σε έγγραφες ενέργειες 
προς αυτή και χρος την Α.Τ.Ε.: 

• Την 1-4-1983 (29 ημέρες μετά την ανάληψη 
των καθηκόντων μου) έστειλα στη Δ/ναα Γεωργι
κών Βιομηχανιών - Τμήμα Ελέγχου Φορέων Γ. 
Βιομηχανιών έγγραφο με τέσσερις διαπιστώσεις 
μου για τις βασικές αιτίες που ονντελονσαν στην 
μη ορθολογική και υπεύθυνη λειτουργία της εται
ρείας (το οποίο και σας συνυποβάλλω). 

Το Ιδιο έγγραφο με τις τρείς προηε*. αιτίες υ
πέβαλα στον Πρόεδρο της εταιρείας για να ενη
μερώσει και το υπόλοιπο Δ. Συμβούλιο πράγμα το 
οποίο δεν έγινε μέχρι σήμερα. 

• Μετά αχό χρότασή μου χρος το Δ/ντα Σύμ
βουλο της εταιρείας αποφασίστηκε η λήψη εκ μέ
ρους των προϊσταμένων των υπηρεσιών σχετικού 
οργανογράμματος για την καλύτερη οργάνωση και 
λειτουργία των υπηρεσιών. 

Την 5-4-83 το παρέδωσα στο Δ)ντα Σύμβουλο 
παράλληλα δε και έντυπο ερωτηματολόγιο εξεύρε-
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σης εργατοωρών το οποίο αν χαι παρουσία όλων 
των υπαλλήλων της εταιρείας χαρακτήρισε εξαι
ρετικό δεν το χρησιμοποίησε. 

Μετά τις χαραχάνω ενέργειες μου αντί να προ
κληθεί εποικοδομητική συζήτηση εκ μέρους της 
Διοίκησης της εταιρείας, μου ζητήθηκαν αχό τους 
Δ. Συμβούλους Ευάγγελο Σεψεριαδη (Α.Τ.Ε.). 
Αικατερίνη Φουκαρίδου και Ελένη Χασιώτη (ET 
ΒΑ) συναντήσεις μεμονωμένες για να τους ενη- , 
μερώσω σχετικά με την οικονομική και υπηρεσια
κή κατάσταση στην οποία εύρισκε to η εταιρεία, 
διότι αφ' ενός προσπάθησαν να δείξουν ότι τους 
ενδιαφέρει η εταιρεία σοβαρά και υπεύθυνα (10 
μήνες μετά την ανάληψη των καθηκόντων τους σαν 
Διοικητικοί Σύμβουλοι της εταιρείας) και αφ' ετέ
ρου διότι πανικοβλήθηκαν μετά από κάποιο δημο
σίευμα ημερήσιας αθηναϊκής εφημερίδας σχετικό 
με τα>-Αίντα Σύμβουλοι 

Παράλληλα επειδή διαπίστωσα την άγνοια των 
Δ. Συμβούλων για τα εταιρικά προβλήματα και 
πιστεύοντας ότι δεν είναι δυνατόν, αψού βεν γνώ
ριζαν χως να ενημέρωναν τους μετόχους την 14-
6-1983 (και μετά από σχετικές απειλές του Προέ 
δρου και τον Δ)ντος Συμβούλου επειδή και μόνο 
έκανα τη δουλειά μου) συνέταξα και έδωσα στον 
κ. Υποδιοικητή της Α.Τ.Ε. ενημερωτικό σημείω
μα μου (για ότι συμβ*τ»ει στην εταιρεία) το ο
ποίο και σας συνυποβάλλω. 

Ολες οι παραπάνω ενέργειες μου πίστευα ότι 
θα συντελούσαν στην μεταβολή της επικρατούσας 
κατάστασης της εταιρείας προς το καλύτερο, ό
μως δυστυχώς με γεωμετρική πρόοδο η εταιρεία 
οδηγείται προς το χειρότερο. 

Για απάντηση δε των ενεργειών μου έλαβα α
χό μερικούς Δ. Συμβούλους την στερεότυπη φρά
ση (Δεν γίνεται αλλαγή σε Πρόεδρο και Δ ντο 
Σύμβουλο διότι κάποιος ή κάποιοι αχό την κυ
βέρνηση τους χρεώθηκαν). 

Η απάντηση μου ήταν, είναι και θα παραμείνει 
όσο συνεχίζεται η αυτή κατάσταση, ότι κανένβ, 
άλλος εκτός από τον ελληνικό λαό δεν είναι αο 

δόδιος να τους χρεωθεί, διότι είναι ο μόνος ποι 
• υποστεί τις συνέχειες της ,τόσο μεγάλης οι

κονομικής συνεταιριστικής και πολιτικής ζημιάς 
η οποία επιτελείται β* αυτό το φορέα στον οποίι 
έχει εναποθέσει τους κόπους, τις θυσίες χαι τι; 
ελπίδες του το μεγαλύτερο μέρος του ελληνικοί 
)υαού. • 

ΤΌ ΕΓΓΡΑΦΟ δεν τελειώνει εδώ. 'Εχει,Κι 
άλλες δυό παρανρααιούλες, που το «¿Π» προτι
μά να μη ης δημοσ-εύει α κ ό μ η . ' Κΐ· επει
δή οι καλοί λογαριασμοί κάνουν τους καλού 
φίλους : θα δούμε n θα κάνει το υπουργείο tte 
την ΑΓΡΕΕ και μετά τα ξαναλέμε! 
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